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PROTOKÓŁ NR  XLVII / 17 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 28 grudnia 2017 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.10.  

 

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

Radni nieobecni: 

 

Beata Chawuła 

Andrzej Danecki 

Zbigniew Rok 

Paweł Skóra 

Krzysztof Wrona 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Pawłem Kazirodem, 

przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji i straży z Zastępcą Komendanta Powiatowego 

Policji w Zawierciu Arkadiuszem Miśtą, Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 

Pożarnej w Zawierciu Arturem Łągiewką, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno –  

Epidemiologicznej w Zawierciu Eweliną Sergiel-Błaszczyk oraz Powiatowym Inspektorem 

Nadzoru Budowlanego w Zawierciu Anetą Pałką, przedstawiciel Sekatora RP Arkadiusza 

Grabowskiego, kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu , przedstawiciele partii 

stronnictw i ugrupowań politycznych, Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego w 

Zawierciu, przedstawiciele środków masowego przekazu i inni goście, zgodnie z załączoną do 

protokołu listą obecności. 

  

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność XLVII sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu  

z Wicestarostą Bogusławem Piotrowskim oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, 

dziękując im za przybycie.   
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Ad.2.) 
 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych, sesja odbyła się zgodnie z ustalonym przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu porządkiem obrad,  przekazanym radnym w materiałach 

sesyjnych: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  Nr XLV / 17 z dnia 30 listopada 2017 roku. 

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej 

sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu 

pracy Rady Powiatu na 2018 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji  

Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2018 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017 –  2025.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z monitoringu Strategii 

Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych powiatu zawierciańskiego na lata 

2011 – 2020.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu zawierciańskiego w 2018 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych i niepublicznych placówek 

prowadzonych na terenie Powiatu Zawierciańskiego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystania dotacji. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poparcia Stanowiska Stowarzyszenia „Nie dla 

Kopalni cynku i ołowiu”. 

19. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli, przeprowadzonych w II półroczu 2017 

roku. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie sesji. 
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Ad.3.) 
 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół Nr XLV /17 z dnia  

30 listopada 2017 roku w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 

jednogłośnie, czyli  przy 19 głosach „za”.   

  
 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej sesji 

przedstawił Wicestarosta Bogusław Piotrowski. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach:  30 listopada,  

12 grudnia, 14 grudnia, 15 grudnia, 19 grudnia i 27 grudnia br. zajmując się m.in. 

następującymi sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2017 rok oraz zmian w planie finansowym;  

– wyboru ofert i przyznania dotacji dla Fundacji Honeste Vivere i TOGATUS PRO 

BONO w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zleconego zadania 

administracji rządowej z zakresu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej  

w 2018 roku; 

– wyznaczenia jednostek do przygotowania wniosków  w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III”; 

– przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami powiatu zawierciańskiego  

w przedmiocie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu zawierciańskiego w 2018 

roku; 

– przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi w przedmiocie 

projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian do statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu; 

– wyrażenia zgody na likwidację i zdjęcie ze stanu księgowego środka trwałego 

będącego na wyposażeniu Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Górze Włodowskiej 

oraz Zespołu Szkół w Szczekocinach; 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umów najmu, 

dzierżawy, użyczenia lokali użytkowych, sal gimnastycznych i sportowych, 

pomieszczeń, gruntów usytuowanych na nieruchomościach będących w trwałym 

zarządzie szkół, dla których organem prowadzącym jest powiat zawierciański; 

– wyrażenia zgody na zakup aparatury i sprzętu medycznego dla Szpitala Powiatowego 

w Zawierciu; 

– przyjęcia harmonogramu pracy Zarządu Powiatu na pierwsze półrocze 2018 roku;  

– powołania komisji przetargowej.  

 

 zapoznał się z:  

 informacją o dokonaniu zmian między paragrafami w planie finansowym rachunku 

dochodów własnych na 2017 roku w Zespole Szkół i Placówek Specjalnych  

im. M. Grzegorzewskiej w Zawierciu, w Zespole Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja  

w Zawierciu, w Zespole Szkół w Porębie, w I Liceum Ogólnokształcącym  

im. S. Żeromskiego i w Zespole Szkół im. X. Dunikowskiego w Zawierciu; 
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 informacją z działalności finansowej Szpitala Powiatowego w Zawierciu za okres od 

stycznia do września oraz od stycznia do października 2017 roku; 

 uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawach: opinii  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Zawierciu projekcie uchwały budżetowej na 

2018 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi, opinii o przedłożonym 

przez Zarząd Powiatu w Zawierciu projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, opinii o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego  

w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Zawierciańskiego na 2018 rok;   

 informacją w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

powiatu zawierciańskiego w przedmiocie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

zawierciańskiego w 2018 roku; 

 informacją w sprawie przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi  

w przedmiocie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

 informacją w sprawie przedłożenia przez jednostki budżetowe powiatu projektów 

planów finansowych;  

 pismem Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu dotyczącym wstępnej kalkulacji 

kosztów wykonania remontu nawierzchni we wsi Woźniki gmina Irządze; 

 informacją o działalności podejmowanej przez Związek Powiatów Polskich w okresie 

pomiędzy posiedzeniami Zarządu, 

 pismem Stowarzyszenia „Nie dla Kopalni Cynku i Ołowiu w Zawierciu”; 

 informacją o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poręba w korytarzu lokalizacji rurociągu paliwowego obrębu 

Boronów – Trzebinia, Niwki. 

 

 wyraził zgodę na: 

 obniżenie opłat za media oraz wprowadzenie aneksu do umowy użyczenia części hali 

sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu; 

 wykonanie 2 operatów szacunkowych; 

 zatrudnienie pracownika obsługi – pomoc nauczyciela w Zespole Szkół i Placówek 

Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zawierciu. 

 

 zatwierdził Wykaz nr 5/2017  nieruchomości przeznaczonych do oddania na 

najem/dzierżawę na okres 3 lat; 

 

 przychylił się do propozycji Prezydenta Miasta Zawiercia w sprawie realizacji 

zamierzenia inwestycyjnego polegającego na wybudowaniu dodatkowych miejsc 

parkingowych. 

 

 omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, będącymi 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

Poinformował również, że:   

 

 podjęto działania w zakresie zmiany nazwy Zespołu Szkół im. O. Langego w Zawierciu, 

polegające na wykreśleniu z nazwy patrona szkoły i pozostawienie nazwy Zespół Szkół 

Ekonomicznych, zgodnie z art. 1 ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego 

ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

(Dz.U. z 2016 roku, poz. 744 z późn. zm.); 
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 projekt scalenia gruntów w Rudnikach (gmina Włodowice) zajął 3 miejsce  

w XLI Ogólnopolskim Konkursie Jakości Prac Scaleniowych, organizowanym przez 

Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi przy współudziale Stowarzyszenia Geodetów 

Polskich. Za założenia do projektu nagrodę otrzymali pracownicy Biura Geodezji  

i Terenów Rolnych w Częstochowie; 

 w dniu 29.11.2017 roku podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

na realizację inwestycji pn.: „Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1732 S  

w miejscowości Wysoka” na kwotę: 59 758, 89 zł brutto; 

 w dniu 4.12.2017 roku podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego 

na realizację inwestycji pn.:  „Remont drogi powiatowej nr 1758 S  Zabrodzie-Kępie” na 

kwotę: 152 810, 28 zł brutto oraz „Przebudowa skrzyżowania przy drodze powiatowej nr 

1729 S (ulica Leśna) w miejscowości Mokrus w gm. Ogrodzieniec” na kwotę: 16 193, 47 

zł brutto. 

 

Ponadto przekazał informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w okresie 

sprawozdawczym na terenie powiatu:   

 w dniu 7 grudnia br. w Sosnowcu odbyło się Zgromadzenie Ogólne Śląskiego Związku 

Gmin i Powiatów; 

 w dniu 8 grudnia br. odbyło się 22 posiedzenie Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego i Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

 w dniach 9 – 10 grudnia br. powiat uczestniczył w akcji „Szlachetna Paczka Zawiercie”, 

organizowanej dla rodzin najbardziej potrzebujących pomocy; 

 w dniu 10 grudnia br. w Pilicy odbył się II Jarmark Świąteczny; 

 w dniu 12 grudnia br. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zawierciu odbyło się posiedzenie 

Powiatowej Rady Rynku Pracy; 

 w dniu 13 grudnia br. powiat objął patronatem Wieczerzę Wigilijną dla mieszkańców oraz 

wolontariuszy i członków Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej; 

 w miesiącu grudniu br. Członkowie Zarządu Powiatu uczestniczyli w spotkaniach 

wigilijnych, organizowanych przez jednostki organizacyjne i stowarzyszenia działające na 

terenie powiatu zawierciańskiego. 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ze strony radnych.  

 

 

Ad.5.) 

 

Marek Szczygłowski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

 „w wielu szpitalach w Polsce doszło do masowego wypowiadania przez lekarzy klauzuli  

opt-out, która dotyczy ich zgody na pracę w wymiarze większym niż przewiduje norma. 

Czy szpital w Zawierciu zetknął się się z tym problemem i czy w związku z tym są 

trudności z obsadą dyżurów, jakiej specjalności lekarzy jest najbardziej brak na obecną 

chwilę. Lekarze rezydenci nie zrezygnowali z kontynuowania swojego strajku, którego 

fundamentalnym postulatem jest zwiększenie finansowania służby zdrowia w tempie 

większym niż dotychczas. Skoro ci lekarze walczą o lepszą opiekę zdrowotną dla każdego 

obywatela, dlaczego szpital nasz ani jego związki zawodowe, nawet w sposób 

symboliczny, nie udzielają poparcia strajkującym; 
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 które  poradnie przeniesione zostaną ze szpitala do budynku dawnego Zakładu Lecznictwa 

Ambulatoryjnego i odwrotnie; 

 z iloma byłymi pracownikami Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego została przez szpital 

rozwiązana umowa; 

 wszyscy radni pracujący w szpitalu decyzją jego dyrekcji mają potrącane dniówki za 

udział w sesjach, komisjach i innych udokumentowanych nieobecnościach, wynikających 

z ich działalności społecznej. Szpital jest najbardziej zadłużoną jednostką samorządu 

terytorialnego powiatu, wymagającą największego wsparcia. Czy zarządzenie potrącenia 

dniówek za nieobecność oznacza, że im bardziej radni ze szpitala będą angażować się  

w pomoc szpitalowi, to tym więcej będą mieli potrącenie z pensji. Czy dyrekcja szpitala 

może zmienić to zarządzenie, gdyż na przykład dawny Zakład Lecznictwa 

Ambulatoryjnego oraz pracodawcy pozostałych radnych nigdy nie egzekwowali takiej 

interpretacji tego przepisu; 

 19 grudnia br. na pasach w pobliżu ronda Ochmana doszło do potrącenia kobiety, która  

w skutek odniesionych urazów w stanie ciężkim została odwieziona do szpitala. W moich 

interpelacjach już dwukrotnie zgłaszałem potrzebę zainstalowania chociażby małej 

wysepki w połowie pasów między rondem a wiaduktem, w tym najbardziej 

newralgicznym miejscu. Wskutek dużego natężenia ruchu pieszy nie jest w stanie 

czasowo i bezpiecznie przejść na drugą stronę ulicy. Czy po tym ostatnim dramatycznym 

wypadku jest szansa na ponowne rozpatrzenie omawianego problemu”. 

 

Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chciałem złożyć interpelację na temat działalności, a może inaczej, nie działalności 

Powiatowego Zarządu Spółek Wodnych. Ten temat wlecze się od lat przez moje interpelacje, 

które były już składane Na sesjach Rady Powiatu. Ponieważ Związek Spółek Wodnych 

podlega pod Starostę, więc należałoby coś z tym zrobić.  

Na terenie kompleksu łąk w Żarnowcu  przez obecny rok nie wykonano ani metra żadnej 

czynności, która by udrażniałaby rowy melioracyjne. Po prostu jest katastrofa. Mało tego, na 

dzień dzisiejszy, gdzie nie ma jakiś intensywnych opadów bądź spiętrzenia wód, około  

20 hektarów łąk jest pod wodą. Wiąże się to z tym między innymi, że praktycznie co 

kilkadziesiąt metrów są zrobione tamy przez bobry. Wynika to z tego, że w tych rowach jest 

doskonały budulec na budowę tych tam i dlatego te sytuacje występują.  Na terenie 

działalności spółki wodnej na terenie Szczekocin, gdzie rowy są czyste, nie ma ani jednego 

żeremia, ani jednej tam. To świadczy o tym, że gdyby rowy były czyszczone systematycznie, 

to tego problemu by nie było. Czy da się to zrobić? Da się drodzy Państwo.  Otóż taka 

niewielka enklawa na terenie gruntów powiatu zawierciańskiego jest objęta działalnością 

spółki wodnej z Jędrzejowa, mimo tego, że sąsiaduje z tym obszarem powiat miechowski, 

czyli działalność spółki jest na terenie powiatu miechowskiego. Oni w takim zakątku, 

skrawku na terenie powiatu zawierciańskiego dali radę zrobić to i zrobili to, wyczyścili bez 

jakiś tam większych monitów czy skarg. Natomiast  nasza spółka to jest katastrofa. Ja wiem 

od rolników, że po pewnym  moratorium z ubiegłego roku na anulowanie zaległości za opłaty 

z tytułu nie wykonywania rowów melioracyjnych, rolnicy zaczęli płacić systematycznie 

składki na rzecz spółki wodnej. Oczywiście w 2015 roku, nie powiem, zrobiono nam około 

200 m  rowy głównej, natomiast w 2017 roku nie zrobiono ani metra. Ten stan się pogarsza. 

Wiadomo, że to jest teren intensywnej produkcji rolniczej, a szczególnie bydła mlecznego, 

gdzie podstawową paszą są użytki zielone. Więc jak to się ma na dzień dzisiejszy. Możecie 

Państwo jechać i zobaczyć kilkanaście hektarów pod wodą. Ja nie mówię. że to są podmokłe 

tereny czy tak dalej. Po prostu zrobiło się jezioro. więc trzeba coś zrobić i w jakiś sposób 
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wpłynąć na działalność spółki, żeby ona była zobligowana do wykonywania zadań 

statutowych”. 

 

 

Ad.6.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski jako wnioskodawca projektu uchwały 

dotyczącego planu pracy Rady na rok przyszły złożył autopoprawkę do § 1, polegającą na 

wprowadzeniu terminu sesji w dniu 25 stycznia 2018 z tematem wiodącym „Uchwalenie 

budżetu powiatu na 2018 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2025”.  

Temat wiodący sesji zostanie wprowadzony do załącznika przedmiotowej uchwały. Powyższa 

autopoprawka jest konsekwencją zmiany w planie pracy Rady na rok bieżący, wprowadzonej 

na poprzedniej sesji w dniu 19 grudnia br.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 403 / 17  

w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2018 rok,  po 

uzyskaniu pozytywnej opinii wszystkich stałych Komisji, został poddany pod głosowanie  

i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.     

 

 

Ad.7.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 404 / 17  

w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu Zawierciańskiego na 

2018 rok, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 

20 głosach „za”.    

 

 

Ad.8.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 405 / 17  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu,  po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany 

pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.9.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 406 / 17  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2025 wraz  

z autopoprawką Zarządu Powiatu, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.10.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 407 / 17  

w sprawie przyjęcia Raportu z monitoringu Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych powiatu zawierciańskiego na lata 2011 – 2020,  po uzyskaniu pozytywnej opinii 



  

 

8 

 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.11.)  

  

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 408 / 17  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu zawierciańskiego w 2018 roku, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

20 głosach „za”.    

 

 

Ad.12.)   

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja bardzo proszę przedstawiciela Zarządu lub szpitala o wyjaśnienie szczegółowe punktów 

od 12 do 16 porządku obrad, bo nie ma akurat pełnej wersji statutu szpitala. Chciałbym się 

upewnić. czy oby się nie mylę. bo jeżeli chodzi o punkty związane z aktualizacją ilości łóżek 

czy nazewnictwa, to wszystko rozumiem. Natomiast jeśli chodzi o poradnie specjalistyczne, 

to  wcześniej w interpretacjach zadał pytanie nasz kolega doktor Marek Szczygłowski  

i odpowiedź na tę interpelację przydałaby się właśnie w tym punkcie. Dlatego chciałbym, 

abyśmy mieli informacje w jakiś sposób będą migrować poradnie, bo trochę niepokoję się.  

Jeżeli chodzi o zasadność przeniesienia tych poradni, to nie wiem, czy dobrze rozumiem  

i dlatego chciałbym mieć pełne wyjaśnienie, czego te migracje w kolejnych punktach 

dotyczą”. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Anna Pilarczyk – Sprycha (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„W związku z wejściem w życie rozporządzenia Ministra Zdrowia zmieniającego 

rozporządzenie w sprawie systemu resortowych kodów identyfikacyjnych oraz 

szczegółowego sposobu ich nadawania musimy niektóre rzeczy zmienić w statucie. Te 

zmiany dotyczą tylko zmian proceduralnych i prawnych,  nie dotyczą żadnej zmiany 

lokalizacji poradni. Procedura badań UKG serca została przeniesiona do lokalizacji przy ulicy 

Piłsudskiego 80 do Pracowni badań czynnościowych układu krążenia, która mieści się 

bezpośrednio w lokalizacji z Poradnią Kardiologiczną. Jest to spowodowane tym, że pacjent 

musiał z Poradni Kardiologicznej, która nie jest na terenie szpitala, jechać aż do szpitala do tej 

pracowni, więc mieliśmy tu na względzie dobro pacjenta. Pozostałe rzeczy są związane tylko 

i wyłącznie proceduralnie. Jeżeli chodzi o lokalizację przy ul. Niedziałkowskiego 15, to  

w związku z przepisami prowadzącymi ustawę  Prawo oświatowe dostosowujemy sieć szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, na mocy którego dokonaliśmy 

przekształceń, polegających na zmianie nazwy Gimnazjum nr 1 nr 2 i nr 3 na szkoły 

podstawowe nr 1, nr 2 i nr 3 oraz zmiany nazwy Katolickiego Gimnazjum na Katolicką 

Szkołę Podstawową i zachodzi potrzeba zmiany nazwy tych komórek organizacyjnych  

w załączniku nr 1 do statutu. W lokalizacji przy ul. Piłsudskiego 80 dodaje się komórkę 

organizacyjną pn. „Pracownia spirometryczna”. Wszystkie poradnie specjalistyczne, które są 

na terenie szpitala, o które najczęściej pytają pacjenci, na chwilę obecną dalej zostają w 

szpitalu. Jeżeli będziemy zamierzali cokolwiek zmienić, to dopiero na przestrzeni kolejnych  
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kwartałów. W tej chwili nie tylko my, ale wszystkie szpitale na terenie Polski, uczą się 

nowego systemu służby zdrowia. Jeżeli system będzie tylko wpływał na ulepszenie opieki 

pacjenta. będziemy działać tak. aby ta kompleksowa opieka dla pacjenta była jak najlepsza”. 

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani dyrektor wyjaśniła tylko jeden punkt, a ja prosiłem o odniesienie się do punktów od 12 

do 16. Pani przedstawiła uzasadnienie tylko do części uchwał. Kolejna uchwała dotyczy 

zmniejszenia ilości łóżek z 83 do 70. Ja wiem akurat czego dotyczy, ale proszę o wyjaśnienie  

wszystkich punktów”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski  (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Będziemy pracowali według kolejnych punktów, bo inaczej się zgubimy. Jeżeli omówiliśmy 

sobie ten punkt, to przegłosujemy projekt uchwały. Pani dyrektor udzieliła odpowiedzi na 

przykład z punktu 14, mówiąc  o powodach przeniesienia badaniu UKG, także wyjaśnienia 

już padły, ale myślę, że dla porządku umawiamy kolejne punkty i jeżeli będą nasuwać jakieś 

uwagi, to wówczas będziemy pracować w poszczególnych punktach. Czyli w tym momencie 

jesteśmy w punkcie 12. Czy wyjaśnienia w tym punkcie są dla pana radnego zadowalające?.  

Jeśli tak, to przechodzimy do głosowania”.  

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 409 / 17  

w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (w zakresie 

dotyczącym zmian związanych z opieką paliatywną i pielęgniarską opieką długoterminową), 

po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został poddany pod 

głosowanie i  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.13.)   
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że Zarząd Powiatu 

złożył autopoprawkę do omawianego w tym punkcie projektu uchwały, polegającą na 

wykreśleniu w § 1 pkt 1 tiretu w brzmieniu:  

„ – Oddział Chorób Wewnętrznych 70 łóżek, w tym 4 łóżka intensywnej opieki medycznej  

i Pododdział Kardiologiczny – 10 łóżek”. 

Powyższa autopoprawka wprowadzana jest na wniosek dyrekcji Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu.  

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Bardzo proszę o wyjaśnienie,  zmiany w jedną czy drugą stronę. Jeżeli nie zmieniamy już 

tych te 83 łózek na 70 plus 10 łóżek pododdziału i 4 intensywnego nadzoru, to w jakim 

stopniu jesteśmy przygotowani, kiedy planujemy się do tego przygotować, bo i tak nas to 

czeka i jak z zabezpieczeniem”. 
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Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Anna Pilarczyk – Sprycha (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

  

„Oddział Wewnętrzny jest największym oddziałem w szpitalu. Ma 83 łóżka. Zgodnie  

z przepisami  dostosowawczymi wniosek złożyliśmy jeszcze w trakcie, kiedy 

procedowaliśmy z ryczałtem. Na obecną chwilę uznaliśmy, że wycofujemy się złożenia tego 

wniosku przede wszystkim dla dobra pacjenta, bo pacjentów nie ubywa, ale ich przybywa. 

Dołożyć łóżek na oddział nie możemy, bo przepisy nam na to nie pozwalają. Złożyliśmy 

projekt o dofinansowanie w ramach działania 10.1. Jeżeli on przejdzie, to mamy szansę na 

jego realizację i wtedy będą łóżka kardiologiczne i wtedy będzie tych łóżek w tym miejscu 

zdecydowanie mniej niż jest teraz. Natomiast od nowego roku przepisy się zmieniają w tym 

zakresie, że będzie decyzja wojewódzkiego sanepidu.  Czy będzie mogła zostać ta sytuacja, 

jaka jest obecnie, bo wojewódzki sanepid twierdzi, że jest taka możliwość, to pozostaniemy 

przy tej ilości łóżek. Natomiast jeżeli wojewódzki sanepid potwierdzi, że nie będziemy 

musieli ich zmniejszyć, bo to od nich zależy, ale my możemy wnioskiem do sanepidu 

wystąpić po pierwszym stycznia, więc związku z tym postanowiliśmy wycofać się z tego 

wniosku i poczekać, jaką otrzymamy opinię i wtedy zawnioskować  kolejny raz o tę zmianę, 

jeżeli ona będzie konieczna. Jeżeli chodzi o zabezpieczenie, to – tak jak mówię –  to jest 

największy oddział, jeśli chodzi o pacjentów.  Myślę, że to jest oddział, który najwięcej 

pracuje. Pacjentów jest 99%. Nawet teraz, w tym okresie między świątecznym, na 83 łóżek 

mamy około 70 pacjentów”.  

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chciałam tylko jeszcze zapytać o taką kwestię. Rozumiem, że w tej chwili zostają 83łóżka,   

nie mamy  Pododdziału Kardiologicznego i czekamy na decyzję sanepidu”. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Anna Pilarczyk – Sprycha (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„Wcześniej Państwu na sesji tłumaczyłam, że stworzyliśmy pododdział, żebyśmy mogli 

wnioskować do projektu unijnego. Jeżeli otrzymamy środki, bo to są potężne środki na 

realizację takiego projektu, wtedy taki pododdział będziemy tworzyć i będzie on tworzony  

w najbliższej lokalizacji przy internie.  No teraz na chwilę obecną  Pododdziału 

Kardiologicznego nie mamy, przy czym zabezpieczyliśmy w ubiegłem roku  i zabezpieczamy 

teraz Oddział Wewnętrzny w sprzęt kardiologiczny. Kupiliśmy nowe kardiomonitory i staram 

się tak doposażyć oddział, żeby był nowoczesny i żeby pacjent, który ma trafić potem ściśle 

na kardiologię, w pierwszym kontakcie był zabezpieczony u nas na Oddziale Wewnętrznym,  

tym bardziej, że kierownikiem Oddziału Wewnętrznego jest kardiolog”. (Rafał Krupa 

zapytał, na jakiej podstawie dyrektor szpitala twierdzi, że w tej chwili nie obowiązuje okres 

dostosowawczy).  

„W tej chwili zmieniły się przepisy i jest czas do końca roku. Jeżeli jakikolwiek szpital nie 

dostosował się w całości do zmian, które przez lata trwały nietrwałe, nie przez ostatni rok,  

tylko przez kilka lat, to w tej chwili od decyzji sanepidu zależy funkcjonowanie szpitala. 

Większość rzeczy zostało wykonanych. Natomiast jeżeli chodzi o oddział, to nie ma dostępu  

z każdej strony do łóżka  i to jest podstawa do zmniejszenia liczby łóżek”. (Rafał Krupa 

zapytał, czy nie ma zagrożenia, że sanepid wyda decyzję negatywną dla szpitala i trzeba 

będzie dokonać zmiany w ciągu tygodnia). „Jeżeli sanepid wyda taką decyzję, to wyznaczy 

terminy dostosowania się i to nie będzie zagrożeniem dla życia i zdrowia pacjentów, tylko na 

zmniejszenie łóżek. Wtedy będzie większy problem dla pacjentów, bo będą musieli korzystać 
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z innych oddziałów specjalistycznych na terenie województwa śląskiego. Mamy nadzieję. że 

sanepid, który dostał takie możliwości, będzie przychylny dla szpitali, bo chodzi przede 

wszystkim o dobro pacjenta. My, niestety, nie powiększymy budynku, nie jesteśmy go na 

wyrost w stanie rozciągnąć wzdłuż i wszerz, żeby zwiększyć liczbę łóżek. Kiedyś  ktoś  tyle 

łóżek tam wprowadził, więc teraz nie ma możliwości, żeby je na przykład postawić jeden na 

drugim, żeby to funkcjonowało. To musi być wszystko zgodnie z przepisami prawa”.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski  (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„To jest korzyścią dla pacjentów, a więc nie zmniejszamy, lecz pozostajemy przy tych 83 

łóżkach. Jak powiedziała Pani Dyrektor, frekwencja na tym oddziale jest bardzo wysoka  

i myślę, że sanepid się przychyli. Przepisy rzeczywiście w miesiącu grudniu zostały 

uelastycznione  i teraz od decyzji sanepidu wojewódzkiego zależy, czy mogą pozostać 83 

łóżka czy nie. Myślę, że do tego czasu starajmy się, żeby było ich jak najwięcej, tak jak radny 

sugerował, aby w pełni zabezpieczyć potrzeby mieszkańców naszego powiatu . Ja także 

sugeruję, aby Państwo byli za tym faktem, żeby tych łóżek na oddziale internistycznym było 

jak najwięcej. A oczywiście zasady higieny powinny być super przestrzegane, aby nie doszło 

do jakichkolwiek problemów z leczeniem naszych pacjentów”. 

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 410 / 17  

w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (w zakresie 

dotyczącym zmian do wykazu komórek organizacyjnych zakładu leczniczego pod nazwą 

Szpital), po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został 

poddany pod głosowanie i  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.14.)   

  
Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 411 / 17  

w sprawie w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu  

(w zakresie dotyczącym wykreślenia pracowni UKG z wykazu komórek w przychodni przy 

ul. Powstańców Śląskich 8), po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej, został poddany pod głosowanie i  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach 

„za”.    

 

 

Ad.15.)  
 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chciałem zapytać, czym to jest spowodowane i czy chodzi o przeniesienie Pracowni  

Spirometrycznej z ulicy Powstańców Śląskich, bo nie znam tej struktury i czy nie jest 

zagrożona Pracownia Spirometryczna w szpitalu  

 

Przewodniczący Rady Powiatu  Jarosław Kleszczewski  (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Ja mam  jeszcze takie krótkie wyjaśnienie, że Pracownia Spirometryczna wykonuje badania 

dla poradni Gruźlicy i Chorób Płuc, POZ, medycyny pracy oraz w ramach umów 
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podwykonawstwa i w związku z tym zachodzi potrzeba jej wyodrębnienia w statucie. Taka 

pracownia tam funkcjonuje, natomiast chodzi o jej wyodrębnienie ze względu na to, że ma 

również charakter komercyjny dla naszego zakładu”. 

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Panie Przewodniczący, mój wniosek jest taki. Ja nie jestem członkiem Komisji Zdrowia 

świadomie, chciałem być członkiem  Komisji Zdrowia, a wiadomo, jak się stało. Chciałbym, 

żeby te wyjaśnienia, które Pan Przewodniczący otrzymuje w swoich materiałach, dostawali 

też wszyscy radni”, (Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przypomniał, że 

informacje te przekazała Dyrektor szpitala w swoim wcześniejszym wystąpieniu). „Ja 

słyszałem, co Pani Dyrektor wspominała, natomiast chciałbym pełnych informacji, zwłaszcza 

w sprawach związanych ze szpitalem”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  Jarosław Kleszczewski  (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Dlatego to odczytałem i teraz jest już pełna odpowiedź. Ponadto wraz z uchwałą są 

uzasadnienia. Na każdej uchwale jest uzasadnienie i  między innymi te sformułowania 

czytałem. To jest tylko przypomnienie tego, co jest na piśmie u Państwa radnych. Niemniej 

jednak dyskusja jest właściwa”. 

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 412 / 17  

w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (w zakresie 

dotyczącym wprowadzenia do wykazu komórek zlokalizowanych przy ul. Piłsudskiego 80 

Pracowni spirometrycznej), po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej, został poddany pod głosowanie i  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach 

„za”.    

 

 

Ad.16.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 413 / 17  

w sprawie w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu  

(w zakresie dotyczącym uaktualnienia lokalizacji gabinetów profilaktyki zdrowotnej w 

związku ze zmianą ustroju szkolnego, wprowadzoną ustawą Prawo oświatowe), po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został poddany pod głosowanie  

i  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

  

Ad.17.)  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLVII / 414 / 17  

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych  

o uprawnieniach szkół publicznych i niepublicznych placówek prowadzonych na terenie 

Powiatu Zawierciańskiego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobierania  

i wykorzystania dotacji, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    
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Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski ogłosił przerwę w obradach. Początek przerwy – godz. 10.55. 

 

 

Ad.18.)  
 

Po wznowieniu obrad o godz. 11.25 Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski 

przystąpił do realizacji kolejnych punktów porządku posiedzenia. 

 

Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej Róża Kończyk przedstawiła sprawozdanie Komisji  

z kontroli, zakończonych w II półroczu 2017 roku (załącznik nr 1 do protokołu).  

 

  

Ad.19.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

‒ w dniu 4.12. br. od Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Rozwoju Tadeusza 

Kościńskiego otrzymał pismo dotyczące procesu inwestycyjnego spółki  Rathdowney 

Polska, którego celem jest budowa nowoczesnej kopalni cynku i ołowiu na terenie 

powiatu zawierciańskiego. Zapoznał wszystkich zebranych z treścią pisma, które zostało 

skierowane do Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska; 

‒ w dniu 5.12. br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przesłał Strukturę Należności, Strukturę 

Zobowiązań, Rachunek Zysków i Strat za wrzesień i październik 2017 roku; 

‒ w dniu 7.12. br. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura 

w Częstochowie przekazał informacje dotyczące stanu środowiska w województwie 

śląskim w 2016 roku; 

‒ w dniu 18.12. br. Stowarzyszenie „Nie dla kopalni cynku i ołowiu” przesłało do 

wiadomości pismo skierowane do Ministerstwa Rozwoju i Finansów dotyczące budowy 

kopalni na terenie powiatu; 

‒ w dniach 20.12. i 27.12. br. wpłynęły pisma od firmy Rathdowney Polska w sprawie 

realizowanego projektu OLZA (budowa kopalni cynku i ołowiu).  

 

 

Ad.20.)  

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, złożone w pkt 5 porządku obrad, udzielili 

pracownicy Starostwa Powiatowego i jednostek organizacyjnych powiatu, wskazani przez 

Starostę. Starosta  

 

Interpelacje Marka Szczygłowskiego: 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Anna Pilarczyk - Sprycha (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„Szanowny panie radny, chciałabym odpowiedzieć na te zapytania, na które będę mogła to 

zrobić dzisiaj.  

Jeżeli chodzi o zarządzenie dyrektora w sprawie udzielania i rozliczania dotacji związanych  

z wykonywaniem mandatu radnego jednostek  samorządu terytorialnego, mimo wielkiego 
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szacunku dla mandatu radnego, muszę przestrzegać przepisów prawa. W trakcie obecności na 

sesji Rady Państwo otrzymujecie diety. W tym samym czasie nie może być podwójnego 

finansowania, a środki szpitala to są środki publiczne. W związku z tym, aby pójść Państwu 

na rękę, daliśmy w tym zarządzaniu, w § 1 pkt 4, taki zapis, że za okres nieobecności w pracy 

nie przysługuje wynagrodzenie, chyba że nieobecność zostanie każdorazowo odpracowana. 

Jeżeli pracownik, który jest radnym, odpracuje nieobecność w innym, ustalonym  terminie, to  

oczywiście istnieje taka możliwość. Zgodnie z przepisami prawa nie możemy płacić 

podwójnie za rzecz, za którą Państwo macie zapłacone. To nie jest widzimisię szpitala czy 

jakaś zła gospodarka szpitala, tylko i wyłącznie przepisy prawa, które nam nie pozwalają na 

inne prowadzenie takiej polityki pracowniczej Jeżeli kiedykolwiek zmienią się przepisy 

prawa polskiego, które pozwolą na takie podwójne finansowanie, wtedy takie zarządzenie 

może oczywiście być uchylone. Na chwilę obecną nie może być uchylone. 

Jeżeli chodzi o strajk rezydentów, tonie popieramy go dlatego, że rezydenci do nas nigdy nie 

wystąpili o takie poparcie. Chciałabym powiedzieć, że skala rezydentów naszym szpitalu, na 

to jest aż 6 osób na chwilę obecną, a w ubiegłym roku, kiedy rozpoczął się strajk, było to  

5 osób. Jedyną informację, o którą poprosili prezydenci, to jest wywieszenie kartki, że 

popieramy strajk i takie kartki znalazły się na terenie szpitala. Wiszą na SOR-e i na 

korytarzach ogólnodostępnych. Rezydenci nigdy nie przyszli do nas taką informacją, więc my 

nie możemy popierać czegoś wbrew woli osób, które sobie akurat u nas tego nie życzyli. Dla 

Państwa wiadomości chciałabym jeszcze przekazać taką informację, że rezydent w tej chwili, 

po zmianach, które wpłynęły od stycznia bieżącego roku, może zarabiać przeciętnie od 3800 

zł aż do ponad 4000 zł. To są kwoty brutto oczywiście. To są stawki wyższe niż lekarz 

pracujący z drugą specjalizacją na oddziale, więc ta sytuacja strajkowa spowodowała znaczne 

polepszenie rezydentów i myślę, że tutaj szpital powiatowy nie ma jakiegokolwiek wpływu na 

to, co się dzieje w tym kierunku i jak to może zmieniać.   

Jeżeli chodzi o zwolnienie pracowników, to z naszej strony nie została ani jedna osoba 

zwolniona. Czy Pan sobie życzy jakieś uzupełnienie?” (Marek Szczygłowski oświadczył, że 

nie podziękował za informacje).  

  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu Paweł Kaziród (treść 

wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„W kwestii poprawy bezpieczeństwa dla przejścia dla pieszych między rondem Ochmana  

a wiaduktem kolejowym, gdzie przytoczył Pan przykład ostatniego nieszczęśliwego wypadku 

na przejściu w tamtych okolicach. Ten wypadek był pomiędzy wiaduktem a tym rondem 

naprzeciwko RPWIK. Tam doszło do tego wypadku i  tam taka wysepka, o którą Pan prosił, 

jest. Rzeczywiście jest tam bardzo dobre oświetlenie i to przejście wzorowo spełnia swoją 

rolę. Natomiast przy ul Piłsudskiego, czyli do wiaduktu, na przejściu w tym miejscu 

rzeczywiście jest szeroko. Analizowaliśmy różne rozwiązania w jaki sposób można tam 

poprawić bezpieczeństwo przy tym przejściu. Na obecną chwilę jest niesprawne oświetlenie, 

również latarnie oświetleniowe ledowe, ale być może już dzisiaj zostało naprawione. Jeżeli 

nie, to będzie naprawione w najbliższym czasie. Natomiast, póki co, jeżeli warunki 

atmosferyczne pozwolą, rozważamy wymalowanie tych pasów w kolorze biało – czerwonym, 

taką farbą grubowarstwową, jak również dalszą analizę, co jeszcze można tam zrobić w celu 

poprawy bezpieczeństwa tego przejścia. Co do wysepki, jest tam za mało miejsca. W tej 

chwili, aby taka wysepka mogła się znaleźć w tym miejscu, wymaga to zmiany projektu 

organizacji ruchu. Przypuszczalnie musiałoby nie być prawoskrętu, który tam istnieje, tylko 

ruch musiałby się odbywać przez rondo. Nie wiem, czy to byłoby takie dobre rozwiązanie, ale 

– póki co – wiosną 2018 roku na pewno pasy będą odmalowane grubo  w kolorze biało –  

czerwonym”. 
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Interpelacja Pawła Sokoła: 

 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego  

w Zawierciu Bożena Wilmowska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Sprawa działalności Spółek Wodnych omawiana była już w ubiegłym roku. Zwróciliśmy się 

wówczas do Marszałka Województwa, który sprawuje nadzór i kontrolę nad działalnością  

Związku Spółek Wodnych (o tym Pan radny właśnie mówił).  Marszałek wówczas odmówił 

przeprowadzenia kontroli, ponieważ tak naprawdę nadzór organów polega na sprawdzaniu 

zgodności z prawem działalności. W związku z powyższym wszystkie te sprawy  

merytoryczne, dotyczące zakresu robót i lokalizacji robót, są omawiane na zebraniach Spółek 

Wodnych i na Walnym Zgromadzeniu Związku Spółek Wodnych. Starosta ma nadzór nad 

działalnością Spółek Wodnych tylko i wyłącznie, więc ja myślę, że odpowiednie miejsce do 

załatwiania tego typu sprawy, to zebranie Spółki Wodnej w Żarnowcu i przeforsowanie 

odpowiednich prac na Walnym Zgromadzeniu związku Spółek Wodnych. pan radny wówczas 

dostał obszerne wyjaśnienia na piśmie”. 

 

Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Zgadzam się z tym, co Pani powiedziała. Tylko to jest tak, jak walenie głową w mur, że po 

prostu, jak się mówi, dziad sobie, a baba sobie. Tak to wygląda A te kwestie są nadal 

nierozstrzygnięte”. (Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski zapytał, czy 

radny był na zebraniu Spółek Wodnych w Żarnowcu), Byłem”. 

    

 

Ad.21.)  

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie porządku obrad.  

 

 

Ad.22.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski złożył wszystkim zebranym życzenia 

zdrowia i pomyślności w Nowym 2018 Roku. Następnie – dziękując za udział  w posiedzeniu 

– zamknął obrady XLVII sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 11.40. 

 

 

Protokół sporządziła:                    Przewodniczący Rady Powiatu                 

/-/ Anna Bryła                 /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


